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DEWAN RAKYAT MALAYSIA 

SOALAN LISAN 

PERTANYAAN LIS AN 

DARIPADA Dato' Mohd Ariff Sabri bin Abdul Aziz [ Raub ] 

TARIKH 16 JUN 2014 

SO ALAN 

Dato' Mohd Ariff Sabri bin Abdul Aziz [ Raub ] minta MENTERI 

SUMBER ASLI DAN ALAM SEKITAR menyatakan :-

(a) adakah Kementerian bersedia atau tidak untuk 

mengharamkan penebangan balak di negara ini; dan 

(b) daripada kawasan yang dilulus tebang, berapakah 

luasnya kawasan yang diganti dengan penanaman 

pokok kayu balak atau getah. 



JAWAPAN: 

Tuan Yang Dipertua, 

a) Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kerajaan Persekutuan 

tidak mempunyai kuasa untuk menghentikan aktiviti penebangan balak 

atau pengusahasilan hutan di negara ini memandangkan ia terletak di 

bawah bidang kuasa Kerajaan Negeri. 

Pada ketika ini, industri pembalakan merupakan salah satu penyumbang 

utama kepada pembangunan sosio ekonomi negara. Bagi memastikan 

sumber hutan terpelihara serta memastikan industri pembalakan dapat 

dibangunkan secara mapan tanpa menjejaskan alam sekitar, Malaysia 

mengamalkan Pengurusan Hutan Secara Berkekalan (PHSB) bagi 

kawasan-kawasan Hutan Simpanan Kekal (HSK). 

(b) Kawasan yang diusahasil di bawah PHSB tidak ditanam atau 

diganti dengan pokok getah tetapi ditanam dengan pokok-pokok hutan 

dari spesies tempatan (indigenous species) seperti kumpulan meranti 

dan merawan di kawasan-kawasan yang terbuka seperti bekas matau 

(log pond) , kongsi (logging camp) dan lorong penarik. 

Sekian, terima kasih . 
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